
 
 
 1

 

 
 

Zápis 
ze zasedání Zastupitelstva městyse Lázně Toušeň, konaného dne 11. 10.2023 

od 19: 00 hodin v zasedací síni Skleněné vily v Lázních Toušeni 
______________________________________________________________________________  
 
Přítomni: Ing. František Bareš, Radim Bělík, Pavlína Bilous, Nikola Brejchová, Helena 

Dudová, Mgr. Jana Hadrbolcová, Ing. Martin Javorek, Miroslav Kodera, Bc.  
Miroslava Kořínková RNDr. Jan Králík, CSc., Hana Němečková, Jan Schwägerl, Mgr. 
Daniela Švejdová, Ing. Luboš Valehrach, MBA 

 
Omluveni:   - 
Neomluveni: Ludmila Svobodová  
Hosté:  -   
Občané: dle přílohy 
 
 Navržený program jednání:  

1. Projednání a schválení programu zasedání 
2. Kontrola zápisu a usnesení ze zastupitelstva městyse č. 2/2023 ze dne 28. 06. 2023 
3. Územní plán městyse Lázně Toušeň – schválení pořízení ÚP 
4. Schválení pronájmu části pozemku parc. č. 849/11 (Alzabox) 
5. Mimořádný příspěvek ZŠ a MŠ Lázně Toušeň 
6. Rozpočtové opatření obce k 31.8.2023 č. 1/2023 
7. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby č. IE-

12-6009082/SOBS-VB/101 mezi městysem Lázně Toušeň a ČEZ Distribuce a.s. 
8. Dohoda o umístění stavby č. IE-12-6010282 TR-TOUŠEŇ – obnova R 22 KV, ŘSS, Ochrany, 

mezi městysem Lázně Toušeň a ČEZ Distribuce, a.s. 
9. Všeobecná rozprava 

 
Zasedání zastupitelstva městyse Lázně Toušeň bylo zahájeno v 19:00 hodin panem Ing. Lubošem 
Valehrachem, MBA, starostou městyse. Konstatoval, že zastupitelstvo ZM bylo řádně oznámeno 
a vyhlášeno vyvěšením na ÚD, zastupitelům doručeno elektronickou poštou. 
Ing. Luboš Valehrach, MBA z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 
přítomno je 14 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
 Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele 

Starosta určil zapisovatelku paní Simonu Antošovou.  
Dále určil ověřovatele: paní Mgr. Danielu Švejdovou a paní Helenu Dudovou. 
 
Projednání a schválení programu zasedání 
Starosta seznámil přítomné s programem zasedání. K předloženému programu zasedání 
nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 

MĚSTYS LÁZNĚ TOUŠEŇ 
Úřad městyse, Hlavní 56, 250 89 LÁZNĚ TOUŠEŇ, okres Praha – východ 
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Usnesení č. 2023/3.1. 
 Zastupitelstvo městyse schvaluje program zasedání zastupitelstva. 
 

 Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2023/3.1.  bylo schváleno 
 

1. Kontrola zápisu a usnesení ze zastupitelstva městyse č. 2/2023 ze dne 28. 06. 2023 
 Zápis byl vyhotoven v zákonné lhůtě. 

Zastupitelem Františkem Barešem byly vzneseny připomínky k obsahu zápisu 
z posledního zasedání zastupitelstva. Napadal neúplnost.  
 

2. Starosta dal hlasovat o odsouhlasení zápisu ze zasedání zastupitelstva městyse č. 2/2023 
ze dne 28. 06. 2023. 

 
 Výsledek hlasování: pro 7, proti 4, zdrželi se 3 

 
3. Územní plán městyse Lázně Toušeň – schválení pořízení ÚP 

Starosta vysvětlil nutnost zpracování nového územního plánu a otevřel k tomuto bodu 
rozpravu. 

 
Usnesení č. 2023/3.2. 
Zastupitelstvo Městyse Lázně Toušeň jako příslušný orgán ve smyslu ust. § 6 odst. 5 
zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších 
předpisů (dále jen stavební zákon) schvaluje pořízení nového územního plánu Lázně 
Toušeň z vlastního podnětu. 
 

 Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2023/3.2. bylo schváleno 

 
Usnesení č. 2023/3.3. 
Zastupitelstvo Městyse Lázně Toušeň jako příslušný orgán ve smyslu ust. § 6 odst. 5 
zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších 
předpisů (dále jen stavební zákon) schvaluje jmenování Ing. Martina Javorka jako 
určeného zastupitele pro pořizování nového územního plánu. 
 

 Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2023/3.3.  bylo schváleno 
 

Usnesení č. 2023/3.4. 
Zastupitelstvo Městyse Lázně Toušeň jako příslušný orgán ve smyslu ust. § 6 odst. 5 
zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších 
předpisů (dále jen stavební zákon) schvaluje, že pořizovatelem nového územního plánu 
bude Úřad městyse Lázně Toušeň ve smyslu ust. § 6 odst. 2 stavebního zákona. Splnění 
kvalifikačních předpokladů dle § 24, odst. 1 stavebního zákona bude zajištěno 
uzavřením smlouvy s fyzickou osobou oprávněnou k výkonu územně plánovací 
činnosti, kterou je Ing. Martina Nikodemová, IČO: 14214512, Zahradní 300, 294 02 
Kněžmost. 
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 Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2023/3.4.  bylo schváleno 
 

Usnesení č. 2023/3.5. 
Zastupitelstvo Městyse Lázně Toušeň jako příslušný orgán ve smyslu ust. § 6 odst. 5 
zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších 
předpisů (dále jen stavební zákon) schvaluje, že zpracovatelem nového územního 
plánu bude Atelier "AURUM" s.r.o., IČO: 42937680 Jiráskova 21, 530 02 Pardubice, 
zastoupený jednatelem Ing. Pavlem Petrů. 
 

 Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2023/3.5.  bylo schváleno 

 
4. Schválení pronájmu části pozemku parc. č. 849/11 (Alzabox) 

Starosta otevřel pokračování minulého řešení umístění Alzaboxu. Bylo nutné vyvěsit 
záměr pronájmu (vyvěšen 09.08.2023). Alza CZ předkládá smlouvu. Box je již instalován 
na základě krátkodobého pronájmu. Cena nájmu 18.000,-- Kč/rok + 6.000,-- Kč paušál na 
energie (ze ZŠ). Starosta otevřel k tomuto bodu rozpravu, bez připomínek a nechal 
hlasovat o usnesení. 
 
Usnesení č. 2023/3.6. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření nájemní smlouvy mezi 
společností Alza.cz a.s. a městysem Lázně Toušeň o nájmu části pozemku parc. č. 
849/11. 
 

 Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2023/3.6.  bylo schváleno 

  
5. Mimořádný příspěvek ZŠ a MŠ Lázně Toušeň 

 
Ředitelka ZŠ požádala o poskytnutí mimořádného příspěvku na pořízení dveří (141 tis. 
Kč) a systému na evidenci stravy 49 tis. Kč. Starosta předal slovo ředitelce ZŠ a Mgr. 
Švejdová popsala stav dveří, které byly v havarijním stavu. Bylo je nutné vyměnit 3 ks 
vstupních dveří. Další změnou je zavedení systému pro evidenci a odhlašování obědů. Na 
tyto výdaje požádala o příspěvek Radu městyse. Zastupitelka Helena Dudová žádala o 
vysvětlení částek, který byly škole poskytnuty. 
 
Usnesení č. 2023/3.7. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje mimořádný příspěvek p. o. Základní 
škola a Mateřská škola Lázně Toušeň ve výši 190.000,-- Kč. 
 

 Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2023/3.7.  bylo schváleno 
 

6. Projednání Rozpočtového opatření č. 1/2023 (dle přílohy)  
Starosta otevřel rozpravu k tomuto bodu jednání. Rozpočtové opatření souvisí 
s rekonstrukcí úřadu městyse. 
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Usnesení č. 2023/3.8. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2023 ke dni 
31. 8. 2023. 
 

 Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2023/3.8.  bylo schváleno 

 
7. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby č. IE-

12-6009082/SOBS-VB/101 mezi městysem Lázně Toušeň a ČEZ Distribuce a.s. (viz 
příloha) 
 
Usnesení č. 2023/3.9. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o 
zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby č. IE-12-6009082/SOBS-VB/101 
mezi městysem Lázně Toušeň a ČEZ Distribuce a.s. 
 

 Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2023/3.9.  bylo schváleno 
 

8. Dohoda o umístění stavby č. IE-12-6010282 TR-TOUŠEŇ – obnova R 22 KV, ŘSS, Ochrany, 
mezi městysem Lázně Toušeň a ČEZ Distribuce, a.s. (viz příloha) 
 
Usnesení č. 2023/3.10. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Dohody o umístění stavby č. 
IE-12-6010282 TR-TOUŠEŇ – obnova R 22 KV, ŘSS, Ochrany, mezi městysem Lázně 
Toušeň a ČEZ Distribuce, a. s. 
 

 Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2023/3.10.  bylo schváleno 
 

9. Všeobecná rozprava 
 
Pavlína Bilous – žádá o doplnění bodu do jednacího řádu – sdílené jednání rady. Členové 
zastupitelstva chtějí být na jednání rady, jak jim bylo přislíbeno. Starosta zastupitelce 
vysvětluje nezákonnost požadavku a kompetence členů rady a členů zastupitelstva. 
Miroslav Kodera – připojuje se k požadavku zastupitelky Pavlíny Bilous. Celkově napadá 
činnost rady a nedostatek informací z úřadu, pozdní dodávání podkladů pro jednání 
zastupitelstva atd. 
Ing. František Bareš – domáhá se přítomnosti zastupitelů na radě městyse a hlasování o 
změně jednacího řádu Rady městyse. Znovu vysvětleno starostou – není možné, není 
v souladu se zákonem. 
Dotaz z veřejnosti – jak se bude řešit situace s parkováním na Floriánském náměstí. 
Současný parkovací systém nevyhovující, navrhuje parkoviště mimo městys. Starosta 
vysvětluje přínos cestovního ruchu pro městys Lázně Toušeň.  
Návrh z veřejnosti - na zpoplatnění parkování, instalaci parkovacích automatů. Starosta 
vysvětluje pořizovací náklady na placený parkovací systém, náklady jsou i 
z dlouhodobého hlediska nevratné.  
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Občanům městyse překáží zaparkovaná auta na Floriánském náměstí, v létě je náměstí 
téměř neprůjezdné. Starosta konstatoval, že bohužel není jiné místo k parkování a vyzval 
občany, aby předložili návrh parkování. 
Dotaz z veřejnosti - z jakého důvodu bylo zavedeno rezidentní parkování, které je pro 
rezidenty diskriminační. Starosta vysvětluje, že obyvatelé, kteří mají nemovitosti od 
Hlavní ul.  dolů směrem k Labi si stěžovali na množství aut v ulicích, proto byly zavedeny 
parkovací karty v počtu 2 ks na nemovitost, dle platného nařízení. Rezidenti mají 
povinnost parkovat na vlastním pozemku. Mgr. Jana Hadrbolcová dodává, že lze povolit 
výjimku z nařízení městyse ze závažných důvodů. Výjimku lze povolit na základě žádosti 
adresované Radě městyse. V letošním roce bylo vydáno několik karet k nemovitostem 
s více bytovými jednotkami nebo se sídlem podnikání v dané nemovitosti atd. 
Požadavek z veřejnosti - zorganizovat parkování na Floriánském náměstí. Vyznačit jízdní 
pruhy a vyznačit parkovací stání. K požadavku se připojila zastupitelka Helena Dudová, 
vzhledem k plánované revitalizaci je potřeba situaci řešit. 
Miroslav Kodera - rovněž požaduje vyznačit na náměstí komunikaci, omezený počet 
parkovacím stání a zákazy parkování mimo vyhrazené plochy. 
Dotaz z veřejnosti - občané měli možnost na FCB vyplňovat dotazníky k revitalizaci 
Floriánského náměstí, zda je již výstup z ankety a zda je dotazník i v jiném zpracování. Na 
dotaz odpovídají zastupitelky Pavlína Bilous a Mgr. Jana Hadrbolcová - dotazník je na FCB  
v podobě, kterou poskytla architektonická kancelář a v tištěné podobě na úřadě. 
Zpracování dotazníku není v tuto chvíli ukončen končeno, výstup není k dispozici. 
Ing. František Bareš – výstup z dotazníku dát prostřednictvím informace do Floriana nebo 
info zprávou. 
Z veřejnosti (Jan Králík) – vrací se k parkování v městysi, lidé se jezdí koupat do městyse, 
pozemky jsou soukromé. Jako příklad řešení uvádí jezero Lhota, kde je sdružení vlastníků, 
provozují společné parkoviště a poskytují další služby. V Toušeni nejde o oficiální 
koupaliště a soukromí vlastníci pozemků situaci neřeší.   
Dotaz z veřejnosti – k proběhlé výměně vstupních dveří do školy - zda byl poptán i jiný 
dodavatel než zhotovitel spol. Vekra? Starosta odpovídá, že jiní dodavatelé nebyli 
osloveni z důvodu slevy, kterou spol. Vekra poskytuje městysi. 
Martin Javorek – dotaz k provedení elektro přípojky v ulici Na Panském, k jakému je 
účelu? Starosta sděluje, že jde o připojení zahrádkářské kolonie, jiné využití pozemků 
v dané lokalitě není možné. 
Veřejnost dotaz - opakovaný dotaz ke značení parkovacích stání na Floriánském náměstí, 
do doby než bude na náměstí provedena revitalizace. Starosta odpovídá, že pokud se 
omezí parkování na náměstí, zaplní se parkujícími automobily okolní ulice. V tuto chvíli  
má smysl provést značení jízdních pruhů, čímž by se situace zpřehlednila. Komunikace se 
vyznačí. 
Starosta - nabídka instalace dobíjecí stanice Na Pruhu (parkoviště Na Zárybničí, 2 
zastřešená místa) Dotaz – zda je v souvislosti s instalací dobíjecí stanice možná úprava 
povrchu komunikace? Starosta odpovídá, že jde o ochranné pásmo, není si jistý 
dispozicemi pozemku. Bude projednána možnost úpravy plochy při instalaci dobíjecí 
stanice.  
Ing. František Bareš – navrhuje umístění dobíjecí stanice U Davídků, za podzemními 
kontejnery. Starosta odpovídá, že to není to náš pozemek, tam umístit nelze.   
Připomínka z veřejnosti – dobíjecí stanice by měla být umístěna u ul. Hlavní, aby mohl 
zastavit každý kdo projíždí městysem. Na odlehlém místě to asi úplně nemá smysl. Místní 
budou dobíjet doma. 
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Další návrh z veřejnosti - instalace dobíjecí stanice V Cukrovaru u benzínové pumpy. 
Starosta – nejde o obecní, ale soukromý projekt, nelze řešit na zastupitelstvu. 
Dotaz veřejnost – Na Zárybničí – lze rozšířit parkování o jednu řadu aut do parku. 
Starosta – nelze, nebude se ubírat veřejná zeleň. 
Dotaz „stará samoobsluha“ – v jaké fázi je plán rekonstrukce budovy. Starosta – 
v současné chvíli zpracovává projektant, projektová dokumentace bude v nejbližší době 
předána na příslušný stavební úřad. Plánovaná rekonstrukce – multifunkční sál, wellness, 
nástavba užitného prostoru, obecní úřad, družina, možná ubytovací kapacita atd. 
Vzhledem k tomu, že se v současné době realizuje více projektů najednou, „stará 
samoobsluha“ momentálně není na řadě. 
Pavlína Bilous – chce nahlédnout do projektu. Starosta – je k dispozici papírově nebo ho 
lze poslat elektronicky. 
Martin Javorek – dotaz na výstavbu resortu a následný prodej domů? Starosta – investor 
má podanou žádost o připojení, což je limitováno úhradou částky, v současné době 
probíhají jednání o výši částky a její úhradě částky. 
Helena Dudová – odvolává se na původní smlouvu s firmou, nemají ručení. Starosta - 
poplatek za připojení bude hradit investor při kolaudaci RD. Úhrada poplatku podle 
vyhlášky, připojení na kanalizaci městyse, smlouva není podepsána, verze ke schválení 
zastupitelstvem (plnění 18-19 mil. Kč) nové podmínky + inflace, investor staví, ale 
nemůžou kolaudovat. 
Ing. František Bareš - kam se stěhuje obecní úřad po dobu rekonstrukce? Starosta – do 
Skleněné vily, není k dispozici jiný prostor. Ve vile rovněž zůstává třída družiny. 
Dotaz z veřejnosti – Skatepark. Starosta - příští rok se začíná stavět, realizace během cca 
dvou měsíců. 
Helena Dudová – dotaz na Birnera (stará samoobsluha). Využití se stále řeší. 
Dotaz na umístění družiny – starosta – zatím zůstává dole ve SV, po rekonstrukci bude 
pro družinu prostor v Birnerovi, s možností využití plánovaného multifunkčního sálu. 
Dotaz z veřejnosti - oprava budovy úřadu městyse. Starosta vysvětluje koncept opravy 
úřadu, bezbariérový přístup zezadu, dvě provozovny, v části zůstává školka, jednací sál 
atd. Vizualizace je k dispozici na úřadě, jde o památkově chráněnou budovu, musí být 
dodrženy podmínky památkářů. Související dotaz – zda je možnost využití pro školu - 
družinu? Nelze, s družinou je počítáno v opravených prostorech „staré samoobsluhy“ 
(Birnera). 
Pavlína Bilous – dotaz na starostu, zda je známo, jaké záměr mají a v jaké fázi je 
přestavba kotelny u lázní? Starosta - dle vizualizace plánovaný záměr na realizaci centra 
následné péče, není vykoupeno, drahý záměr na současného zřizovatele. 
Dotaz z veřejnosti – provoz školky během rekonstrukce budovy úřadu? Školka bude 
v budově úřadu fungovat dále, provoz se bude řešit průběžně. 
Podnět z veřejnosti – ráno hlídané přechody v Čelákovicích, lze zavést i u nás nebo 
semafory, kvůli bezpečnému přecházení dětí. Starosta  – lze využít pracovníky 
technických služeb, jde o cca ½ hod denně. Mgr. Jana  Hadrbolcová – řešení semaforem 
není možné, vyžaduje úpravy komunikace a přesun přechodu do prostoru zastávky. 
Mgr. Jana Hadrbolcová – přechod U Davídků, máme návrh, podmínky řešeny, schvaluje 
pí. Hanousková (POLICIE ČR). 
Pavlína Bilous – kde to bude? Mgr. Jana Hadrbolcová - výjezd Pražská, jsme pro variantu 
co nejblíže autobusovým zastávkám, info ve Florianu. 
Pavlína Bilous – navrhuje umístění radaru na příjezdu od Brandýsa, není funkční, chce 
nový kvůli úpravě rychlosti provozu. 
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Dotaz na průjezdový radar – starosta - město Brandýs n/Labem musí být v součinnosti, 
kvůli výběru pokut, což není. 
Dotaz na tříděný odpad – Nad Tratí, byl by možný kamerový systém? Starosta – byly zde 
umístěny fotopasti, byly ukradeny, můžeme řešit, svoz odpadů řešíme. 
Pavlína Bilous – zvýšený výskyt krádeží, navrhuje celkový kamerový systém. Starosta – 
v provozu částečný kamerový systém U Davídků, Na Zárybničí atd. Má smysl přidal 
kamery na ul. Hlavní a ul. Pražská 
Dotaz – svoz bioodpadu v letošním roce omezen poruchami nástavby, výpadky. Je možná 
úleva? Starosta – svoz probíhal formou dodatečných svozů a kontejnerů, úleva nebude. 
Bezpečnost provozu – zpomalovací pruh v oblasti cyklostezky – rychlá jízda, podnět co 
technicky použít. Starosta – navrhuje bezpečnostní akci, neví co by bylo nejlepší. 
Bc. Miroslava Kořínková – ul. Pražská cyklisti jezdí rychle, narážejí do aut, ohrožují děti, 
které tam bydlí. Řešit provoz celkově, na ulicích nebezpečno. 

 
Mgr. Jana Hadrbolcová - Sokolové žádají o změnu – revokace usnesení zastupitelstva. 
Po diskusi starosta navrhuje usnesení: 
 
Usnesení č. 2023/3.11. 
Zastupitelstvo městyse souhlasí s profinancováním spoluúčasti v max. výši 30 % na 
rekonstrukci sokolovny v Lázních Toušeni spolku Tělocvičná jednota Sokol Lázně 
Toušeň, lČ: 43755101. 
 

 Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdrželi se 0 
 Usnesení č. 2023/3.11.  bylo schváleno. 
 

Na závěr starosta městyse pozval přítomné na další ZM bude v úterý 12. 12. 2023. 
 
 Zasedání zastupitelstva městyse Lázně Toušeň bylo ukončeno ve 21:20 hod. 
 
 Zapsala: Simona Antošová 
 
 
 
       
 
             Ing. Luboš Valehrach, MBA 
                 starosta městyse, v. r.  
 
 
 
 
  
 Ověřovatelé:  
 Mgr. Daniela Švejdová, v. r.      Helena Dudová, v. r. 
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SOUHRN PŘIJATÝCH USNESENÍ 

 
Zasedání zastupitelstva městyse Lázně Toušeň, konané dne 11. 10. 2023 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň na svém zasedání dne 11. října 2023 

tato usnesení: 
 

 
Usnesení č. 2023/3.1. 

 Zastupitelstvo městyse schvaluje program zasedání zastupitelstva. 
 

Usnesení č. 2023/3.2. 
Zastupitelstvo Městyse Lázně Toušeň jako příslušný orgán ve smyslu ust. § 6 odst. 5 
zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších 
předpisů (dále jen stavební zákon) schvaluje pořízení nového územního plánu Lázně 
Toušeň z vlastního podnětu. 
 
Usnesení č. 2023/3.3. 
Zastupitelstvo Městyse Lázně Toušeň jako příslušný orgán ve smyslu ust. § 6 odst. 5 
zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších 
předpisů (dále jen stavební zákon) schvaluje jmenování Ing. Martina Javorka jako 
určeného zastupitele pro pořizování nového územního plánu. 
 
Usnesení č. 2023/3.4. 
Zastupitelstvo Městyse Lázně Toušeň jako příslušný orgán ve smyslu ust. § 6 odst. 5 
zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších 
předpisů (dále jen stavební zákon) schvaluje, že pořizovatelem nového územního plánu 
bude Úřad městyse Lázně Toušeň ve smyslu ust. § 6 odst. 2 stavebního zákona. Splnění 
kvalifikačních předpokladů dle § 24, odst. 1 stavebního zákona bude zajištěno 
uzavřením smlouvy s fyzickou osobou oprávněnou k výkonu územně plánovací 
činnosti, kterou je Ing. Martina Nikodemová, IČO: 14214512, Zahradní 300, 294 02 
Kněžmost. 
 
Usnesení č. 2023/3.5. 
Zastupitelstvo Městyse Lázně Toušeň jako příslušný orgán ve smyslu ust. § 6 odst. 5 
zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších 
předpisů (dále jen stavební zákon) schvaluje, že zpracovatelem nového územního 
plánu bude Atelier "AURUM" s.r.o., IČO: 42937680 Jiráskova 21, 530 02 Pardubice, 
zastoupený jednatelem Ing. Pavlem Petrů. 
 
Usnesení č. 2023/3.6. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření nájemní smlouvy mezi 
společností Alza.cz a.s. a městysem Lázně Toušeň o nájmu části pozemku parc. č. 
849/11. 

MĚSTYS LÁZNĚ TOUŠEŇ 
Úřad městyse, Hlavní 56, 250 89 LÁZNĚ TOUŠEŇ, okres Praha – východ 
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Usnesení č. 2023/3.7. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje mimořádný příspěvek p. o. Základní 
škola a Mateřská škola Lázně Toušeň ve výši 190.000,-- Kč. 
 
Usnesení č. 2023/3.8. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2023 ke dni 
31. 8. 2023. 
 
Usnesení č. 2023/3.9. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o 
zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby č. IE-12-6009082/SOBS-VB/101 
mezi městysem Lázně Toušeň a ČEZ Distribuce a.s. 
 
Usnesení č. 2023/3.10. 
Zastupitelstvo městyse Lázně Toušeň schvaluje uzavření Dohody o umístění stavby č. 
IE-12-6010282 TR-TOUŠEŇ – obnova R 22 KV, ŘSS, Ochrany, mezi městysem Lázně 
Toušeň a ČEZ Distribuce, a. s. 
 
Usnesení č. 2023/3.11. 
Zastupitelstvo městyse souhlasí s profinancováním spoluúčasti v max. výši 30 % na 
rekonstrukci sokolovny v Lázních Toušeni spolku Tělocvičná jednota Sokol Lázně 
Toušeň, lČ: 43755101. 
 

 
 
 
 

                                                                                             Ing. Luboš Valehrach, MBA 
            starosta městyse, v. r.  
 
  
 
 Ověřovatelé:  
 Mgr. Daniela Švejdová, v. r.      Helena Dudová, v. r. 
 


